
1 

 

OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 5/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice, 

které se uskutečnilo dne 2.8.2023 od 17:00 hod. v místním pohostinství 

 

Přítomno:             7  členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:         0  člen zastupitelstva obce    
 

Hosté:                    0   (viz. prezenční listina) 

Občané:                12  (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

 

1.   Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2.   Kontrola minulého usnesení 

3.   Záměr obce Deštnice č. 1/2023 

4.   Záměr obce Deštnice č. 2/2023 

5.   Výběr firmy na výměnu oken v KD   

6.   Výběr firmy na zednické práce – okna KD  

7.   Stav účtů obce 

8. 

9.   Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

10. Závěr 

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 

 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni:  p. Henych R., p. Benešová K.  

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Doplnění:  

 

 8.  Dopravní opatření v obci Sádek 

 

Připomínky, diskuse: ------------------------- 

 

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:      7   členů zastupitelstva obce. 

Proti………………………………………   0  členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování………………………   0   členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/5/2023:  ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu bude 

diskuse.  

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: ------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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3. Záměr obce Deštnice č. 1/2023 

Starostka informovala, že na úředních deskách je zveřejněn záměr č. 1/2023, který se týká koupi pozemku 

p.č. 2/2 v k.ú. Deštnice. Sdělila, že se jedná o pozemek pod KD, který je v majetku ŘK církve. Po 

předchozím jednání bylo Biskupstvím litoměřickým sděleno, že s prodejem pozemku souhlasí za cenu 

50.000,- Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s koupí pozemku st. p.č. 2/2 v k.ú. Deštnice o výměře 224 m2 

za cenu 50.000,- Kč.   

Výsledek hlasování: 

Pro:         7 členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0 členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.2/5/2023: ZO schvaluje koupi pozemku st.p.č. 2/2 v k.ú. Deštnice o výměře 224 m2 za cenu 

50.000,- Kč.  

 

4. Záměr obce Deštnice č. 2/2023 

Starostka informovala, že na úředních deskách je zveřejněn záměr č. 2/2023, který se týká pronájmu 

nebytových prostor pohostinství v budově č.p. 50. Sdělila, že dosavadní nájemce má smlouvu na dobu 

určitou a to do 31.8.2023, proto musí být zveřejněn záměr a další pronájem musí být projednán a schválen 

zastupitelstvem obce. Sdělila, že žádost obdržela obec pouze jednu a to od současného nájemce p. 

Schieferdeckera.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s prodloužením nájemní smlouvy na pronájem nebytových 

prostor p.Schieferdeckerovi Václavovi na dobu 1 roku (tj. do 31.8.2024) 

 

Výsledek hlasování: 

Pro:         7 členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0 členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.3/5/2023: ZO schvaluje prodloužení nájemní smlouvy na pronájem nebytových prostor 

p.Schieferdeckerovi Václavovi na dobu 1 roku (tj. do 31.8.2024). 

 

5. Výběr firmy na výměnu oken v KD   

Starostka sdělila, v návaznosti na schválenou dotaci na výměnu oken v KD oslovili firmy na okna. Celkem 

bylo osloveno 20 firem a do 31.7.2023 do 17,00 hod. přišlo 15 nabídek. V pondělí 31.7.2023 v 17,00 hod. se 

sešla výběrová komise, která vybírala z došlých nabídek. Výběrová komise zhodnotila došlé nabídky a 

vybrala firmu OKNA STREJC z důvodu nejnižší nabízené ceny a uspokojivých referencí.  

 

Připomínky, diskuse:  
p. Kolář – budou to trojskla? 

Starostka – ne, projektant doporučil spíše dvojskla z důvodu, že na sále budou velká okna a byla by těžká, 

navíc se jedná o nebytové prostory. 

p. Kolář – budou přes dotace? 

Starostka – ano, o získání dotace jsem informovala na minulém zasedání 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s výběrem firmy OKNA STREJC na výměnu oken v budově 

KD. 
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Výsledek hlasování: 

Pro:         7 členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0 členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.4/5/2023: ZO schvaluje výběr firmy OKNA STREJC na výměnu oken v budově KD a 

předloženou cenovou nabídku. 

 

6. Výběr firmy na zednické práce – okna  

Starostka sdělila, v návaznosti na předešlý bod, že s výměnou oken souvisí i plánované zmenšení okenních 

otvorů. Z tohoto důvodu byly osloveny 3 firmy na potřebné zednické práce. Celkem byly osloveny 3 firmy a 

do 31.7.2023 do 17,00 hod. přišly pouze 2 nabídky. V pondělí 31.7.2023 v 17,00 hod. se sešla výběrová 

komise, která vybírala z došlých nabídek. Výběrová komise zhodnotila došlé nabídky a vybrala p. 

Postředníka Michala z důvodu nejnižší nabízené ceny a uspokojivých předchozích zkušeností. 

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s výběrem p. Postředníka na zednické práce při výměně oken 

v budově KD. 

Výsledek hlasování: 

Pro:         7 členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0 členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.5/5/2023: ZO schvaluje výběr p. Postředníka Michala na zednické práce při výměně oken v budově 

KD a předloženou cenovou nabídku.  

 

7. Stav účtů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 1.224.108,83 Kč, na účtu ČNB 820.920,59 Kč. Celkem tedy má 

obec na účtech finanční prostředky ve výši 2.045.029,42Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ----------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

8. Dopravní opatření v obci Sádek 

Starostka informuje, že v Sádku je rizikový úsek komunikace u dětského hřiště. Bylo tedy svoláno jednání 

s projektantkou na dopravní řešení a občany, kteří na tuto situaci upozornili. Na místě bylo domluveno 

několik možností na opatření, které by tento rizikový úsek mohl řešit. Po telefonické komunikaci se SÚS 

Louny vyšlo jako jediné možné opatření zhotovení tzv. optické psychologické brzdy. Je potřeba pro jednání 

s úřady mít opět vyhotovený projekt na dopravní řešení. Sdělila, že již obdrželi cenovou nabídku na 

vypracování projektu.  

 

Připomínky, diskuse:  

p. Benešová K. – co měřič? 

p. Postředník – vždyť tam jsou jen místní 

starostka – jde o to, že se po hlavní komunikaci pohybují děti, které by měly být také doma upozorněné, že 

se pohybují na silnici ne na hřišti 

p. Benešová K. – a opravdu tam jezdí rychle? 

p. Henych – ano jezdí tam někteří opravdu rychle 

starostka – většinou se ví, kdo jsou řidiči, p. Henych se to snažil s některými řešit, ale zbytečně, ještě z toho 

mají srandu. 

p. Zelenková – u p. Chabra jsou pořád otevřena dvířka na el.rovodně 

p. Fencková – také je často zavírám 

p. Postředník – já ji také zavíral 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s vypracováním projektové dokumentace na dopravní řešení 

v obci Sádek.  

Výsledek hlasování: 

Pro:         7 členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0 členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.6/5/2023: ZO schvaluje vypracování projektové dokumentace na dopravní řešení v obci Sádek.  

 

9. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse  

 

p. Postředník – jak je to s bytem p. Zinka? 

Starostka – do 31.8. má čas, pracuje tam ve volném čase, zrovna dneska od rána tam pracoval, bylo to slyšet 

do kanceláře. 

p. Dvořáček – co odpadkové koše? 

Starostka – jak jsem vám sdělila minulý týden, jsou objednané, dodací lhůta měla být 12 týdnů, už je to 

téměř 18, je prý zpoždění u dodavatele. Kdyby cena košů nebyla tak výhodná, zrušila bych objednávku, ale 

za tak dobrou cenu je již nikde nekoupíme, tak raději počkáme 

p. Postředník – co kamery na dětské hřiště? 

Starostka – není napájení, museli bychom to řešit nějakou fotopastí  

p. Černá – kdy se vrátí socha anděla na hřbitov, co má bývalá starostka na zahradě?  Nechal ji tam dělat 

jeden tatínek své zesnulé dceři.  

Starostka – netuším ,oč jde, zeptám se na to 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

10. Závěr 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání.  

Jednání bylo ukončeno 17,35 hod.  

 

 

 

 

 

Zapsala: p. Neudorfská M.  

 

 

 

Ověřovatelé  zápisu:              p. Benešová Kateřina   podpis      ……………………….  

 

 

 

 

                                               p. Henych Roman               podpis      ...................................… 

 

  

 

 

   

Starostka obce                       p. Vokurková Lucie               podpis      ……………………….   

 

 


